

Press Release

Council of Europe Press Division

Ref: 102b06

Tel: +33 (0)3 88 41 25 60

Fax: +33 (0)3 88 41 39 11

pressunit@coe.int

internet: www.coe.int/press



46 members

Albania
Andorra
Armenia
Austria
Azerbaijan
Belgium
Bosnia and Herzegovina
Bulgaria
Croatia
Cyprus
Czech Republic
Denmark
Estonia
Finland
France
Georgia
Germany
Greece
Hungary
Iceland
Ireland
Italy
Latvia
Liechtenstein
Lithuania
Luxembourg
Malta
Moldova
Monaco
Netherlands
Norway
Poland
Portugal
Romania
Russia
San Marino
Serbia and Montenegro
Slovakia
Slovenia
Spain
Sweden
Switzerland
"The former Yugoslav Republic of Macedonia"
Turkey
Ukraine
United Kingdom

Deadline for replies by the Council of Europe governments on alleged CIA activities expires

Additional Statement by the Secretary General of the Council of Europe

Strasbourg, 23.02.2006 - "Following my statement of yesterday about the replies I have received concerning the Article 52 inquiry on alleged CIA activities in Europe, I am pleased to announce that Belgium, Italy, Georgia and Bosnia and Herzegovina have finally sent me their replies in the evening of 22 and the morning of 23 February, bringing the total number of replies to 45 (out of the 46 members States of the Council of Europe). These replies will be analysed together with the other 41 I had received within the deadline (which was 21 February)", said Terry Davis. "San Marino have said that they will reply in the near future".

* * *

Note: A press conference to present the analysis of the replies received will be held at the Council of Europe at 12 pm on Wednesday 1 March 2006.

Expiration du délai imparti pour les réponses des gouvernements des Etats membres du Conseil de l'Europe concernant les activités présumées de la CIA

Déclaration additionnelle du Secrétaire Général du Conseil de l'Europe

Strasbourg, 23.02.2005 – « Suite à la déclaration que j'ai faite hier à propos des réponses reçues après l'enquête sur les activités présumées de la CIA en Europe menée en vertu de l'article 52, je suis heureux d'annoncer que la Belgique, l'Italie, la Géorgie et la Bosnie-Herzégovine m'ont finalement envoyé leur réponse dans la soirée du 22 et la matinée du 23 février, portant ainsi le total des réponses à 45 (sur les 46 Etats membres du Conseil de l'Europe) . Ces réponses seront analysées avec les 41 reçues dans les délais (le 21 février) », a déclaré Terry Davis. « Saint-Marin a indiqué que sa réponse allait très bientôt nous parvenir ».

* * *

Note : L'analyse des réponses reçues sera présentée lors d'une conférence de presse le mercredi 1er mars 2006 à 12 heures au Conseil de l'Europe.

To receive our press releases by e-mail, contact : Council.of.Europe.Press@coe.int

A political organisation set up in 1949, the Council of Europe works to promote democracy and human rights continent-wide. It also develops common responses to social, cultural and legal challenges in its 46 member states.